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De redactie van de Nieuwe Meerbode rekent het tot haar taak om de lezers van haar 
krant zo objectief mogelijk te informeren. Wij nemen zelf geen standpunt in. Wij vinden 
dat alle mededelingen, nieuwsfeiten en overige onderwerpen die zich in het openbaar 
afspelen en zeker die zaken die tijdens gemeentelijke vergaderingen, bijeenkomsten of 
interviews worden gedaan, in onze krant horen. 
Alle lezers van onze krant, ook die niet bij zo’n bijeenkomst of vergadering of wat dan 
ook aanwezig waren, behoren daarvan kennis te kunnen nemen. Ingezonden brieven 
plaatsen wij omdat de afzender wil dat  haar of zijn mening bekend wordt gemaakt in 
haar of zijn omgeving. Zij of hij blijft verantwoordelijk voor de inhoud. Plaatsing door 
ons betekent niet dat onze redactie een standpunt inneemt.
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REACTIE VAN EEN LEZER

Ja! Ja!
De juni raad

Het was me het avondje wel (26 
juni de avond van de raad). Wel 
eens gekeken en geluisterd tij-
dens een Raadsvergadering? 
Sommige mensen zijn er twee 
keer geweest. “De eerste en de 
laatste keer.” Je moet geduld 
hebben. Het is net zo als kij-
ken naar een schilderij. Pas na 
de derde keer ga je het zien. De 
derde keer zie je wat de schil-
der heeft bedoeld. Zo is het ook 
met de raadsvergadering. De 
eerste keer denk je wat een ge-
leuter. Wat een drukte maken ze 
over zo’n ellig punt. Maar als je 
meerdere keren geweest bent 
dan zie je het spel. Ze spelen 
spelletjes met elkaar en met de 
inwoners.

Ja! Ja! B&W (de burgemees-
ter) speelt met de Raad. B&W 
(ZIJ) probeert op handige wij-
ze de macht over de Raad uit 
te breiden. ZIJ probeert steeds 
haar eigen macht te vergroten 
en de raad buiten spel te zetten. 
De raadsleden proberen dat te-
gen te gaan. Ho! Ho! Dat lijkt 
wel zo, maar ze graven hun ei-
gen graf omdat ze het niet met 
elkaar eens kunnen zijn (dat is 
politiek). Een goed idee van een 
collega nooit steunen. Daarbij 
hebben ze nog te maken met 
een burgemeester met twee 
petten op. ZIJ is voorzitter van 
Burgemeester&Wethouders (de 
uitvoerende macht. De macht 
die de ‘wensen’ van de Raad ge-
acht wordt uit te voeren). (Neem 
dat laatste maar met een korrel-
tje zout) en zij is ook nog voor-
zitter van de Raad. Dat is een 
mooie positie toch. Ja! Ja! Voor-
zitter van B&W is leuker omdat 
je daarbij elke dag aan de touw-
tjes kunt trekken. Dat ze lekker 
dingen kan regelen naar eigen 
inzicht en omdat ze ook nog 
voorzitter van de Raad is kan ze 
lekker de grenzen van de mo-
gelijkheden opzoeken Ja! Ja! 

‘Tot de kruik natuurlijk te bar-
sten gaat’, (is het spreekwoord).
Als je toehoorder bent dan kun 
je dat makkelijker overzien. Het 
gekke is dat de raadsleden zich 
gewoon laten inpakken en dat 
ze onderling zo verdeeld zijn en 
elkaar het licht niet in de ogen 
gunnen en dat ZIJ (het lijkt wel 
een beetje goddelijk met die 
hoofdletters) ze gewoon onder 
tafel kan ellen. Ze laten bij ie-
der voorstel weer een stukje van 
hun eigen zeggenschap verlo-
ren gaan. Praatjes verkoopt ZIJ 
en 23 raadsleden zitten erbij. Ze 
zijn er wel, maar ze zijn er ei-
genlijk niet. Die raadsleden in 
de verschillende fracties (afge-
vaardigden van de partijen in de 
Raad), die wegen niet het be-
lang van het onderwerp, maar 
zitten te kissebissen tegen el-
kaar en Zij maar lachen. Het valt 
nog mee dat ze het er allemaal 
mee eens waren dat de vrijwilli-
gers van de brandweer nadruk-
kelijk bij de regionale samen-
voeging betrokken moeten wor-
den. Daar waren ze het allemaal 
mee eens.
Ja! Ja! Er waren zelfs wat brand-
weerlieden onder de handvol 
bezoekers van de Raadsverga-
dering. Ja! Ja! Een handvol. Het 
is gewoon beschamend. Dat is 
nu de betrokkenheid van de be-
volking. Ik vraag mij af hoeveel 
mensen die gemeentelijke pagi-
na’s lezen? Dat vraag ik mij af. 
Ja! Ja! Dat vraag ik mij af. Het 
kan het gemeentebestuur ge-
loof ik niet schelen. De raads-
leden niet. De ambtenaren niet. 
Het kan ze allemaal geen don-
der schelen. Dan kunnen ze des 
te meer doen wat ze zelf goed 
uitkomt. Neem nou de APV. Ie-
dereen zegt Algemene ‘Politie’ 
Verordening. (het is plaatselij-
ke Verordening). Je begrijpt na-
tuurlijk wel dat Zij en de politie 
daar gebruik van kunnen ma-
ken. De burgemeester wil het zo 

regelen in de APV dat als ik met 
een blikje bier over straat loop 
de politie mij op kan pakken. Ja, 
zelfs in de cel kan plaatsen als 
ik een beetje adrem ben. Ja! Ja! 
Onze ouders hebben hard voor 
de vrijheid gevochten tegen 
de Duitsers, maar ZIJ wil het 
ons stukje bij beetje afpakken. 
Yousouf Rasnabe voelde dat uit-
stekend aan en diende een mo-
tie in tot wijziging van het voor-
stel. Het werd zoals gewoonlijk 
opzij geschoven. (Kleine partij). 
Dan is ZIJ ineens weer B&W- er. 
Maar hij sloeg de spijker wel op 
de kop. Dan die kwestie met 
betrekking tot de vestiging van 
een Discocentrum. Ja! Ja! Foute 
boel. Hartstikke foute boel. Wet-
houder Van Breukelen heeft de 
boel bedonderd met het con-
tract met Allround. Hij probeer-
de met rooie koontjes en oortjes 
onder de aantijgingen uit te ko-
men door de schuld op Baat te 
schuiven. Dat is een spelletje. 
Ja! Ja! Een spelletje (zeg maar 
spel). Het zou eigenlijk zijn kop 
moeten kosten. Cees Houmes 
van D66 legde bloot dat de he-
le zaak stonk. Het gekke is dat 
Wim Klaassen van de Combi-
natie ineens tegen ging piepen. 
Die snapt helemaal niet wat er 
gaande is. Door persoonlijke 
antipathie laat hij zo’n belangrij-
ke zaak kennelijk schieten. Dat 
komt omdat hij ze niet op een 
rijtje heeft en Cees wel.
Ja! Ja! Zo ellig zijn de raadsle-
den van De Ronde Venen. Ove-
rigens en hoewel Cees gelijk 
heeft, vraag je je wel af hoe on-
afhankelijk zo’n Raadslid nou 
eigenlijk is. Van Breukelen zou 
eigenlijk af moeten treden, maar 
dan komt in onze gemeente het 
dreigement weer naar boven 
dat alle Wethouders opstappen. 
Je weet wel “Wij zijn één voor 
allen en allen zijn wij één”. Ja! 
Ja! Wie van de inwoners van De 
Ronde Venen zou het nou erg 
vinden als ze opstapten? Wie? 
Ik! Waar moet ik dan over schrij-
ven. Jammer dat ik het vervolg 
van maandag 29 juni moet mis-
sen. Ja! Ja! Let op hoor, de bur-
gemeester is in die situatie weer 
voorzitter van B&W en niet van 
de Raad. Het wordt een hete 
week.

John B. Grootegoed

De stadsregio Amsterdam 
- hoe democratisch 

kunnen we het maken?
Enkele overwegingen vanuit het 
CDA Uithoorn/De Kwakel om de 
discussie hierover te voeren.

Constaterende dat
Het werk dat voortvloeit uit de 
stadsregio voor raadsleden ‘plus’ 
werk is, geen i.p.v.
De werkplek is letterlijk verder 
weg gelegen.
Er staat geen tijd, geld of andere 
ondersteuning tegenover
Je wordt gekozen als lokaal be-
stuur, ongemerkt word je een re-
gionaal bestuurder met alle taken 
van de stadsregio.
Op nog verderweg gelegen pro-
cessen, bijv. de Noordvleugel, is er 
nog minder invloed.

Ten eerste
Het probleem is niet zozeer de de-
mocratische legitimatie op zich-
zelf. Het stuk legt inderdaad pri-
ma uit hoe de legitimatie proces-
matig in elkaar zit. Het probleem 
zit ‘m meer in de schaalgrootte om 
deel te nemen aan de democrati-
sche processen. 
De stadsregio is geen vierde be-
stuurslaag, maar is wel zo inge-
richt. Dat betekent dat je als raads-
lid ongeveer provinciale afstanden 
moet afleggen om je werk goed te 
kunnen doen, dat is er in geslo-
pen. Gemeenteraadsleden heb-
ben de sleutel in handen, ja, maar   
Mijn collega’s in Amsterdam kun-
nen het regiowerk uitvoeren op 
dezelfde plek als hun dagelijks 
raadswerk, krijgen voor dat dage-
lijks raadswerk al een vergoeding 
die 3x zo hoog ligt als in Uithoorn, 
en hebben bovendien fractiebud-
getten tot hun beschikking van 
meer dan 100.000 euro. De taken 
en verantwoordelijkheden zijn de 
afgelopen jaren gegroeid, de in-
vloed, status e.d. is van groter be-
lang geworden, maar het taken-
pakket van raadsleden is daar nog 
niet op aangepast. Ik vind dit ove-
rigens ook een punt voor de lan-
delijke politiek bij de evaluatie.

Ik vind het wat te gemakkelijk om 
dan maar te zeggen dat de raads-
leden hun verantwoordelijkheid 
onvoldoende nemen, want er is 
toch voldoende informatie te ha-
len en voldoende gelegenheid om 
het politieke proces te volgen en 
er in deel te nemen. Het is onge-
lijk verdeeld, daarom vind ik dat 
de politieke locaties van de stads-
regio daarmee rekening dienen te 
houden: het zou een rondreizend 
circus moeten zijn.

Ten tweede
De stadsregio zegt een samen-
werkingsverband te zijn van 17 
gemeenten, waarin iedereen een 
even zware stem heeft – zie de de-
mocratische legitimatie. Ik begrijp 
dan niet dat de voorzitter van dit 
gezelschap altijd de burgemeester 
van Amsterdam is. Gelijk de Eu-
ropese Unie zou dit moeten rou-
leren tussen alle gemeenten, zo-
dat andere gemeenten ook eens 
de kar kunnen trekken en bepaal-
de problemen vlot moeten kun-
nen trekken. Als je kijkt naar het 
regionale overleg van de stadsre-
gio – het noordvleugeloverleg, dan 
is natuurlijk ook uit te leggen dat 
dit getrapt democratisch gelegiti-
meerd is. Ook dit overleg bestaat 
uit een DB (bestuurlijke kern-
groep noordvleugel) en een AB 
(de gemeenten). Hoe kan het dat 
het DB bestaat uit afgevaardigden 
van grote gemeenten: Velsen en 
Amstelveen zijn onlangs toegetre-
den. Het is prachtig dat daar spij-
kers met koppen worden gesla-
gen om de problemen in de regio 
op niveau aan te pakken, er wor-
den vergaande besluiten geno-
men die verspreid worden in glos-
sy folders met champagnedrin-
kende bestuurders. Maar onder-
tussen is de boodschap dat de vi-
sie gebruikt moet worden als ba-
sis van de structuurvisie van alle 
gemeenten en de provincie. Ik ben 
opgehouden met het volgen van 
de democratische weg in dit dos-

sier, ik kom er niet uit en word er 
niet gelukkig van.
Mijn grootste ergernis is dat de 
kleinere gemeenten niet of nau-
welijks (zichtbaar) betrokken zijn 
bij deze vergaande besluitvor-
ming, maar wel worden geacht 
volop mee te doen. Elk kritisch ge-
luid wordt in de kiem gesmoord of 
overruled. Er wordt niet met Uit-
hoorn gesproken, maar over (het 
gebied) van Uithoorn. Dit doet 
geen recht aan ons bestaan en dat 
doet mij zeer.

Ten derde
De organisatie vanuit de gemeen-
ten. Onze burgemeester zit als 
portefeuillehouder in het over-
leg voor Algemene Zaken. Vanuit 
Uithoorn zijn afgevaardigd: Moni-
que Oudshoorn en Joop Hoogka-
mer. Ik heb geen klagen over ie-
mands functioneren, integendeel: 
ik vind dat ze Uithoorn op een uit-
stekende wijze vertegenwoordi-
gen. Maar vind het wel lastig om 
uit te zoeken wie ik waarvoor wan-
neer moet aanspreken? Wie is ei-
genlijk verantwoordelijk in het col-
lege om de uitkomsten van onze 
discussie over te brengen?
Kortom: de regioraad is een ge-
kunstelde oplossing om tot een 
cosmetische democratische legiti-
matie te komen. En oké, het wordt 
best goed ingevuld met de infor-
matievoorziening en de mogelijk-
heden tot meepraten, maar het is 
en blijft gekunsteld. Ik vraag me 
af wat de stem van de regioraad 
waard is.

Oplossingen
Roulerende voorzitterschap
Rondtrekkend vergadercircus 
Kunnen we de regioraad, niet het 
samenwerkingsverband, ophef-
fen?

Trudy Veninga
Fractievoorzitter CDA
Uithoorn/De Kwakel

Tel. 06 48114860

Negatieve reactie parochiebestuur 
reddingsplan Schanskerk

De reactie van het parochie-
bestuur op het voorstel van de 
gemeente is typerend voor de 
houding van het huidige paro-
chiebestuur. Ieder die kritische 
vragen stelt over de sluiting van 
de kerk aan de Schans of komt 
met creatieve voorstellen om 
de kerk te heropenen of op te 
knappen, krijgt van het bestuur 
een reprimande of vermanende 
brief. Eerder hielpen leden van 
dit dagelijks bestuur een advies 
van een onafhankelijke com-
missie van Bisdom en Dekenaat 
om zeep, omdat het zich posi-
tief uit liet over de mogelijkhe-
den van de locatie en kerk aan 
de Schans. Nu de gemeente 
Uithoorn door een onafhanke-
lijk bureau een onderzoek heeft 
laten doen naar de veiligheid 
van de kerk is het weer homme-
les omdat de kerk helemaal niet 
gevaarlijk wordt geacht. Oei, dat 
is een vervelende uitkomst, het 
rapport deugt niet!!
Nu mensen, laat u niets wijsma-
ken. De uitkomst van het rap-
port liegt er niet om, de kerk 
heeft op korte termijn een res-
tauratie nodig maar gaat niet 
zichtbaar achteruit. We weten 
allemaal dat verzekeringsmaat-
schappijen niet graag uitbeta-
len, zeker niet als er een bestuur 
is dat met de verzekering mee 
wil denken. Wij weten ook dat 
de gefuseerde parochie bij het 
aannemen van dit voorstel van 
de gemeente over voldoende 
middelen beschikt om nog ja-
renlang de jaarlijkse kosten van 
de kerk te kunnen betalen. Ze-
ker als ook bedrijven en particu-
lieren een duit in het restaura-
tiezakje doen, maar dat mag van 
het parochiebestuur vooral niet. 
Ondertussen spaart het be-
stuur zoveel mogelijk geld. Af-
gezien van de pastores hebben 
vrijwel alle personeelsleden van 
de kerk uit onvrede ontslag ge-

nomen (spaart lekker geld uit), 
en waar mogelijk wordt gepro-
beerd in hoog tempo het reste-
rende onroerend goed van de 
Schans te verkopen om dit te 
gelde te kunnen maken. Niet 
voor de restauratie van de kerk 
natuurlijk, dat is toch niet in de 
geest van de parochianen die 
het geld hebben geschonken?
Wij hopen van harte dat het Bis-
dom dit arrogante bestuur laat 

vervangen door een construc-
tief bestuur dat op een nette 
wijze omgaat met het gemeen-
tebestuur, alle parochianen, en 
de wensen en belangen van on-
ze Uithoornse gemeenschap. 
De gemeenschap en vele pa-
rochianen die zich herhaalde-
lijk zeer duidelijk hebben uit-
gesproken voor behoud van dit 
gemeentelijke monument en dit 
Godshuis.

JOP Wilnis exit
Waar eens de JOP stond is nu, let-
terlijk en figuurlijk gesproken, een 
open plek ontstaan. Onwillekeurig 
keek ik altijd even naar rechts als 
ik over de brug richting huis reed, 
maar het ziet er nu kaal en verla-
ten uit. Dat de JOP er niet meer 
staat, is wel wennen hoor, maar 
zoals het met veel dingen gaat, 
het went snel. 

Gelukkig zoekt de ‘harde kern’ el-
kaar regelmatig op en heeft nog 
leuk contact, dus met die vriend-
schap zit het helemaal goed! Maar 
de JOP frequentie, elkaar 3 of 4 
keer in de week ontmoeten en 

even bijpraten, dat is er niet meer. 
Nu is het anders, maar nog steeds 
gezellig.
Grappig eigenlijk, ik realiseer me 
nu pas dat ik zo’n 10 of 12 jaar 
HOK (zo heette het vroeger) en 
JOP, weliswaar vanaf de zijlijn, heb 
meegemaakt en dat ook ik een 
bepaalde periode afsluit. De eer-
ste ‘lichting’ ging naar het Spoor, 
ze ontmoetten elkaar in een voor-
malige kolenopslag van de fa. Vis. 
Het toenmalige HOK was heel pri-
mitief en basic, geen stroom of 
water, overal kieren en gaten, dus 
‘s winters was het afzien. Moest 
iemand nodig naar het toilet, dan 

kwamen ze bij mij aankloppen. Als 
het koud was, bracht ik ze war-
me chocolademelk met wat lek-
kers erbij en zomers uiteraard fris-
drank. Na deze primitieve HOK 
periode brak het JOP tijdperk aan, 
een echt comfortabel en luxueus 
onderkomen; nu konden ze zich-
zelf bedruipen.
Nog even terugkijkend, het waren 
leuke jaren, fijn dat ik ze heb mo-
gen meemaken.
Binnenkort zien we elkaar weer en 
praten over ‘sweet memories’. 
Dus tot gauw, tot pils!

Lieve groetjes van Marjo

Dieren ehbO
Tegenwoordig wandel ik vaak naar 
m’n werk; zo kom ik aan mijn li-
chaamsbeweging. Toen ik vrij-
dagmiddag over de spoordijk in 
Uithoorn terugliep, zag ik in een 
volkstuintje ter hoogte van het 
woonwagenkamp een jonge merel 
bungelen, die verstrikt was geraakt 
in een bessennet. Ik weet niet hoe 
lang hij daar al op z’n kop hing. 
Men heeft het wel eens over een 
‘schijtlijster’, maar een merel kan 
er ook wat van. Er lag voldoende 
uitwerpsel onder het vogeltje om 
de snorgroei van een dozijn jonge 
knapen te bevorderen.
Ik aarzelde geen moment en stap-
te over het prikkeldraad. Het me-
reltje was geheel verstrikt met 
vleugeltjes en pootjes en vastge-
draaid. Helaas had ik geen schaar 
of mes bij me, en er was niemand 
in de buurt. Ik brak de tak af waar 
hij aan vast zat (met excuses: vijf 
bessen minder voor eigenaar) en 
liet het uiteinde van het net onder 
invloed van de zwaartekracht te-
rugdraaien. De merel tolde in de 
rondte en de staart kwam vrij. On-

willekeurig moest ik lachen om de 
gedachte dat ‘t beestje nu ook nog 
dronken werd. Hoewel ik zeer met 
het diertje te doen had. 
Heeft u dat wel eens gevoeld, 
zo’n donzig, warm, pikkend, tril-
lend, kloppend, trappelend, pie-
pend wezentje? Je hart gaat open! 
Al zou het me nog een tand, een 
oog en een boete kosten, dit voe-
lende medeschepseltje Gods zou 
ik redden!

Ik zette er dus letterlijk mijn tan-
den in (in het net, ik ben al 25 jaar 
vegetariër), om openingen te cre-
eren, waar vleugels en pootjes 
doorheen gewurmd konden wor-
den. Ik mis toch al een stukje uit 
een voortand… Ik zag nog net 
dat een pootje gebloed had, maar 
toen werd het mistig. Het diertje 
was kennelijk nog tierig genoeg 
om mij in mijn oog te pikken. Met 
gesloten ogen en een betraand 
gezicht beet ik mij nogmaals vast 
in het karwei. Dit ondanks het feit 
dat ik  bij EHBO-vereniging St. Ca-
millus als punt 1 heb geleerd: Let 

op gevaar! (Voor wie? Op de eer-
ste plaats voor jezelf!).

Ik denk dat de operatie een klein 
half uur geduurd heeft. Toen kon 
ik mijn birdie zijn vrijheid herge-
ven. Ik zag dat hij letterlijk een 
poot stijf hield en een vleugel 
deed niet mee. Toch zag hij kans 
om zich in no-time onder het bra-
menstruikgewas te verschan-
sen. Ik kon hem niet meer vinden, 
laat staan vangen. En als dat wel 
was gelukt… ik had van een me-
neer van de dierenambulance ver-
nomen dat men helaas niet meer 
kan uitrukken voor jonge nestver-
laters… Ik strooide de vijf bessen 
uit bij de braamstruiken. 
Mijn nederige excuses aan de ei-
genaar van het bessennet. Het zal 
u verbazen: een volwassen mens 
heeft het net met eigen tanden 
stukgebeten (of zo u wilt: heeft 
de tanden er op stuk gebeten). 
En toch… ik zou het de volgende 
keer weer doen!

Marian Vermaas

Vernielingen aan auto’s op 
de heulweg in Vinkeveen

In de nacht van woensdag 25 ju-
ni op donderdag 26 juni zijn er bij 
verschillende auto’s op de Heul-
weg in Vinkeveen spiegels ver-
nield. Een schoenafdruk achterla-
tend op de spiegelbehuizing. De-
ze vernielzucht heeft ogenschijn-
lijk kleine schade tot gevolg, ech-
ter wel met grote financiële gevol-
gen voor de eigenaren. Ook on-

dergetekende kwam de twijfelach-
tige eer ten deel om eerst langs 
een garage te gaan in plaats van 
naar het werk. Hier werd een nieu-
we elektrisch verstelbare en ver-
warmde spiegelunit geplaatst. Ik 
zal het bedrag maar niet noemen 
en daarbij heb ik de kras in de lak 
op de deur maar laten zitten. De-
ze auto heb ik slechts 2 weken en 

was tot dit moment puntgaaf. Der-
gelijke laffe vernielingen stemmen 
mij zeer somber en ik hoop dat de 
dader zich realiseert wat hij te-
weegbrengt en zich alsnog meldt 
en de verantwoordelijkheid neemt 
voor zijn daad. Daar zou ik waar-
dering voor kunnen opbrengen.

Kees de Kuijer Vinkeveen
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De redactie van de Nieuwe Meerbode rekent het tot haar taak om de lezers van haar 
krant zo objectief mogelijk te informeren. Wij nemen zelf geen standpunt in. Wij vinden 
dat alle mededelingen, nieuwsfeiten en overige onderwerpen die zich in het openbaar 
afspelen en zeker die zaken die tijdens gemeentelijke vergaderingen, bijeenkomsten of 
interviews worden gedaan, in onze krant horen. 
Alle lezers van onze krant, ook die niet bij zo’n bijeenkomst of vergadering of wat dan 
ook aanwezig waren, behoren daarvan kennis te kunnen nemen. Ingezonden brieven 
plaatsen wij omdat de afzender wil dat  haar of zijn mening bekend wordt gemaakt in 
haar of zijn omgeving. Zij of hij blijft verantwoordelijk voor de inhoud. Plaatsing door 
ons betekent niet dat onze redactie een standpunt inneemt.
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REACTIE VAN EEN LEZER

Ja! Ja!
De juni raad

Het was me het avondje wel (26 
juni de avond van de raad). Wel 
eens gekeken en geluisterd tij-
dens een Raadsvergadering? 
Sommige mensen zijn er twee 
keer geweest. “De eerste en de 
laatste keer.” Je moet geduld 
hebben. Het is net zo als kij-
ken naar een schilderij. Pas na 
de derde keer ga je het zien. De 
derde keer zie je wat de schil-
der heeft bedoeld. Zo is het ook 
met de raadsvergadering. De 
eerste keer denk je wat een ge-
leuter. Wat een drukte maken ze 
over zo’n ellig punt. Maar als je 
meerdere keren geweest bent 
dan zie je het spel. Ze spelen 
spelletjes met elkaar en met de 
inwoners.

Ja! Ja! B&W (de burgemees-
ter) speelt met de Raad. B&W 
(ZIJ) probeert op handige wij-
ze de macht over de Raad uit 
te breiden. ZIJ probeert steeds 
haar eigen macht te vergroten 
en de raad buiten spel te zetten. 
De raadsleden proberen dat te-
gen te gaan. Ho! Ho! Dat lijkt 
wel zo, maar ze graven hun ei-
gen graf omdat ze het niet met 
elkaar eens kunnen zijn (dat is 
politiek). Een goed idee van een 
collega nooit steunen. Daarbij 
hebben ze nog te maken met 
een burgemeester met twee 
petten op. ZIJ is voorzitter van 
Burgemeester&Wethouders (de 
uitvoerende macht. De macht 
die de ‘wensen’ van de Raad ge-
acht wordt uit te voeren). (Neem 
dat laatste maar met een korrel-
tje zout) en zij is ook nog voor-
zitter van de Raad. Dat is een 
mooie positie toch. Ja! Ja! Voor-
zitter van B&W is leuker omdat 
je daarbij elke dag aan de touw-
tjes kunt trekken. Dat ze lekker 
dingen kan regelen naar eigen 
inzicht en omdat ze ook nog 
voorzitter van de Raad is kan ze 
lekker de grenzen van de mo-
gelijkheden opzoeken Ja! Ja! 

‘Tot de kruik natuurlijk te bar-
sten gaat’, (is het spreekwoord).
Als je toehoorder bent dan kun 
je dat makkelijker overzien. Het 
gekke is dat de raadsleden zich 
gewoon laten inpakken en dat 
ze onderling zo verdeeld zijn en 
elkaar het licht niet in de ogen 
gunnen en dat ZIJ (het lijkt wel 
een beetje goddelijk met die 
hoofdletters) ze gewoon onder 
tafel kan ellen. Ze laten bij ie-
der voorstel weer een stukje van 
hun eigen zeggenschap verlo-
ren gaan. Praatjes verkoopt ZIJ 
en 23 raadsleden zitten erbij. Ze 
zijn er wel, maar ze zijn er ei-
genlijk niet. Die raadsleden in 
de verschillende fracties (afge-
vaardigden van de partijen in de 
Raad), die wegen niet het be-
lang van het onderwerp, maar 
zitten te kissebissen tegen el-
kaar en Zij maar lachen. Het valt 
nog mee dat ze het er allemaal 
mee eens waren dat de vrijwilli-
gers van de brandweer nadruk-
kelijk bij de regionale samen-
voeging betrokken moeten wor-
den. Daar waren ze het allemaal 
mee eens.
Ja! Ja! Er waren zelfs wat brand-
weerlieden onder de handvol 
bezoekers van de Raadsverga-
dering. Ja! Ja! Een handvol. Het 
is gewoon beschamend. Dat is 
nu de betrokkenheid van de be-
volking. Ik vraag mij af hoeveel 
mensen die gemeentelijke pagi-
na’s lezen? Dat vraag ik mij af. 
Ja! Ja! Dat vraag ik mij af. Het 
kan het gemeentebestuur ge-
loof ik niet schelen. De raads-
leden niet. De ambtenaren niet. 
Het kan ze allemaal geen don-
der schelen. Dan kunnen ze des 
te meer doen wat ze zelf goed 
uitkomt. Neem nou de APV. Ie-
dereen zegt Algemene ‘Politie’ 
Verordening. (het is plaatselij-
ke Verordening). Je begrijpt na-
tuurlijk wel dat Zij en de politie 
daar gebruik van kunnen ma-
ken. De burgemeester wil het zo 

regelen in de APV dat als ik met 
een blikje bier over straat loop 
de politie mij op kan pakken. Ja, 
zelfs in de cel kan plaatsen als 
ik een beetje adrem ben. Ja! Ja! 
Onze ouders hebben hard voor 
de vrijheid gevochten tegen 
de Duitsers, maar ZIJ wil het 
ons stukje bij beetje afpakken. 
Yousouf Rasnabe voelde dat uit-
stekend aan en diende een mo-
tie in tot wijziging van het voor-
stel. Het werd zoals gewoonlijk 
opzij geschoven. (Kleine partij). 
Dan is ZIJ ineens weer B&W- er. 
Maar hij sloeg de spijker wel op 
de kop. Dan die kwestie met 
betrekking tot de vestiging van 
een Discocentrum. Ja! Ja! Foute 
boel. Hartstikke foute boel. Wet-
houder Van Breukelen heeft de 
boel bedonderd met het con-
tract met Allround. Hij probeer-
de met rooie koontjes en oortjes 
onder de aantijgingen uit te ko-
men door de schuld op Baat te 
schuiven. Dat is een spelletje. 
Ja! Ja! Een spelletje (zeg maar 
spel). Het zou eigenlijk zijn kop 
moeten kosten. Cees Houmes 
van D66 legde bloot dat de he-
le zaak stonk. Het gekke is dat 
Wim Klaassen van de Combi-
natie ineens tegen ging piepen. 
Die snapt helemaal niet wat er 
gaande is. Door persoonlijke 
antipathie laat hij zo’n belangrij-
ke zaak kennelijk schieten. Dat 
komt omdat hij ze niet op een 
rijtje heeft en Cees wel.
Ja! Ja! Zo ellig zijn de raadsle-
den van De Ronde Venen. Ove-
rigens en hoewel Cees gelijk 
heeft, vraag je je wel af hoe on-
afhankelijk zo’n Raadslid nou 
eigenlijk is. Van Breukelen zou 
eigenlijk af moeten treden, maar 
dan komt in onze gemeente het 
dreigement weer naar boven 
dat alle Wethouders opstappen. 
Je weet wel “Wij zijn één voor 
allen en allen zijn wij één”. Ja! 
Ja! Wie van de inwoners van De 
Ronde Venen zou het nou erg 
vinden als ze opstapten? Wie? 
Ik! Waar moet ik dan over schrij-
ven. Jammer dat ik het vervolg 
van maandag 29 juni moet mis-
sen. Ja! Ja! Let op hoor, de bur-
gemeester is in die situatie weer 
voorzitter van B&W en niet van 
de Raad. Het wordt een hete 
week.

John B. Grootegoed

De stadsregio Amsterdam 
- hoe democratisch 

kunnen we het maken?
Enkele overwegingen vanuit het 
CDA Uithoorn/De Kwakel om de 
discussie hierover te voeren.

Constaterende dat
Het werk dat voortvloeit uit de 
stadsregio voor raadsleden ‘plus’ 
werk is, geen i.p.v.
De werkplek is letterlijk verder 
weg gelegen.
Er staat geen tijd, geld of andere 
ondersteuning tegenover
Je wordt gekozen als lokaal be-
stuur, ongemerkt word je een re-
gionaal bestuurder met alle taken 
van de stadsregio.
Op nog verderweg gelegen pro-
cessen, bijv. de Noordvleugel, is er 
nog minder invloed.

Ten eerste
Het probleem is niet zozeer de de-
mocratische legitimatie op zich-
zelf. Het stuk legt inderdaad pri-
ma uit hoe de legitimatie proces-
matig in elkaar zit. Het probleem 
zit ‘m meer in de schaalgrootte om 
deel te nemen aan de democrati-
sche processen. 
De stadsregio is geen vierde be-
stuurslaag, maar is wel zo inge-
richt. Dat betekent dat je als raads-
lid ongeveer provinciale afstanden 
moet afleggen om je werk goed te 
kunnen doen, dat is er in geslo-
pen. Gemeenteraadsleden heb-
ben de sleutel in handen, ja, maar   
Mijn collega’s in Amsterdam kun-
nen het regiowerk uitvoeren op 
dezelfde plek als hun dagelijks 
raadswerk, krijgen voor dat dage-
lijks raadswerk al een vergoeding 
die 3x zo hoog ligt als in Uithoorn, 
en hebben bovendien fractiebud-
getten tot hun beschikking van 
meer dan 100.000 euro. De taken 
en verantwoordelijkheden zijn de 
afgelopen jaren gegroeid, de in-
vloed, status e.d. is van groter be-
lang geworden, maar het taken-
pakket van raadsleden is daar nog 
niet op aangepast. Ik vind dit ove-
rigens ook een punt voor de lan-
delijke politiek bij de evaluatie.

Ik vind het wat te gemakkelijk om 
dan maar te zeggen dat de raads-
leden hun verantwoordelijkheid 
onvoldoende nemen, want er is 
toch voldoende informatie te ha-
len en voldoende gelegenheid om 
het politieke proces te volgen en 
er in deel te nemen. Het is onge-
lijk verdeeld, daarom vind ik dat 
de politieke locaties van de stads-
regio daarmee rekening dienen te 
houden: het zou een rondreizend 
circus moeten zijn.

Ten tweede
De stadsregio zegt een samen-
werkingsverband te zijn van 17 
gemeenten, waarin iedereen een 
even zware stem heeft – zie de de-
mocratische legitimatie. Ik begrijp 
dan niet dat de voorzitter van dit 
gezelschap altijd de burgemeester 
van Amsterdam is. Gelijk de Eu-
ropese Unie zou dit moeten rou-
leren tussen alle gemeenten, zo-
dat andere gemeenten ook eens 
de kar kunnen trekken en bepaal-
de problemen vlot moeten kun-
nen trekken. Als je kijkt naar het 
regionale overleg van de stadsre-
gio – het noordvleugeloverleg, dan 
is natuurlijk ook uit te leggen dat 
dit getrapt democratisch gelegiti-
meerd is. Ook dit overleg bestaat 
uit een DB (bestuurlijke kern-
groep noordvleugel) en een AB 
(de gemeenten). Hoe kan het dat 
het DB bestaat uit afgevaardigden 
van grote gemeenten: Velsen en 
Amstelveen zijn onlangs toegetre-
den. Het is prachtig dat daar spij-
kers met koppen worden gesla-
gen om de problemen in de regio 
op niveau aan te pakken, er wor-
den vergaande besluiten geno-
men die verspreid worden in glos-
sy folders met champagnedrin-
kende bestuurders. Maar onder-
tussen is de boodschap dat de vi-
sie gebruikt moet worden als ba-
sis van de structuurvisie van alle 
gemeenten en de provincie. Ik ben 
opgehouden met het volgen van 
de democratische weg in dit dos-

sier, ik kom er niet uit en word er 
niet gelukkig van.
Mijn grootste ergernis is dat de 
kleinere gemeenten niet of nau-
welijks (zichtbaar) betrokken zijn 
bij deze vergaande besluitvor-
ming, maar wel worden geacht 
volop mee te doen. Elk kritisch ge-
luid wordt in de kiem gesmoord of 
overruled. Er wordt niet met Uit-
hoorn gesproken, maar over (het 
gebied) van Uithoorn. Dit doet 
geen recht aan ons bestaan en dat 
doet mij zeer.

Ten derde
De organisatie vanuit de gemeen-
ten. Onze burgemeester zit als 
portefeuillehouder in het over-
leg voor Algemene Zaken. Vanuit 
Uithoorn zijn afgevaardigd: Moni-
que Oudshoorn en Joop Hoogka-
mer. Ik heb geen klagen over ie-
mands functioneren, integendeel: 
ik vind dat ze Uithoorn op een uit-
stekende wijze vertegenwoordi-
gen. Maar vind het wel lastig om 
uit te zoeken wie ik waarvoor wan-
neer moet aanspreken? Wie is ei-
genlijk verantwoordelijk in het col-
lege om de uitkomsten van onze 
discussie over te brengen?
Kortom: de regioraad is een ge-
kunstelde oplossing om tot een 
cosmetische democratische legiti-
matie te komen. En oké, het wordt 
best goed ingevuld met de infor-
matievoorziening en de mogelijk-
heden tot meepraten, maar het is 
en blijft gekunsteld. Ik vraag me 
af wat de stem van de regioraad 
waard is.

Oplossingen
Roulerende voorzitterschap
Rondtrekkend vergadercircus 
Kunnen we de regioraad, niet het 
samenwerkingsverband, ophef-
fen?

Trudy Veninga
Fractievoorzitter CDA
Uithoorn/De Kwakel

Tel. 06 48114860

Negatieve reactie parochiebestuur 
reddingsplan Schanskerk

De reactie van het parochie-
bestuur op het voorstel van de 
gemeente is typerend voor de 
houding van het huidige paro-
chiebestuur. Ieder die kritische 
vragen stelt over de sluiting van 
de kerk aan de Schans of komt 
met creatieve voorstellen om 
de kerk te heropenen of op te 
knappen, krijgt van het bestuur 
een reprimande of vermanende 
brief. Eerder hielpen leden van 
dit dagelijks bestuur een advies 
van een onafhankelijke com-
missie van Bisdom en Dekenaat 
om zeep, omdat het zich posi-
tief uit liet over de mogelijkhe-
den van de locatie en kerk aan 
de Schans. Nu de gemeente 
Uithoorn door een onafhanke-
lijk bureau een onderzoek heeft 
laten doen naar de veiligheid 
van de kerk is het weer homme-
les omdat de kerk helemaal niet 
gevaarlijk wordt geacht. Oei, dat 
is een vervelende uitkomst, het 
rapport deugt niet!!
Nu mensen, laat u niets wijsma-
ken. De uitkomst van het rap-
port liegt er niet om, de kerk 
heeft op korte termijn een res-
tauratie nodig maar gaat niet 
zichtbaar achteruit. We weten 
allemaal dat verzekeringsmaat-
schappijen niet graag uitbeta-
len, zeker niet als er een bestuur 
is dat met de verzekering mee 
wil denken. Wij weten ook dat 
de gefuseerde parochie bij het 
aannemen van dit voorstel van 
de gemeente over voldoende 
middelen beschikt om nog ja-
renlang de jaarlijkse kosten van 
de kerk te kunnen betalen. Ze-
ker als ook bedrijven en particu-
lieren een duit in het restaura-
tiezakje doen, maar dat mag van 
het parochiebestuur vooral niet. 
Ondertussen spaart het be-
stuur zoveel mogelijk geld. Af-
gezien van de pastores hebben 
vrijwel alle personeelsleden van 
de kerk uit onvrede ontslag ge-

nomen (spaart lekker geld uit), 
en waar mogelijk wordt gepro-
beerd in hoog tempo het reste-
rende onroerend goed van de 
Schans te verkopen om dit te 
gelde te kunnen maken. Niet 
voor de restauratie van de kerk 
natuurlijk, dat is toch niet in de 
geest van de parochianen die 
het geld hebben geschonken?
Wij hopen van harte dat het Bis-
dom dit arrogante bestuur laat 

vervangen door een construc-
tief bestuur dat op een nette 
wijze omgaat met het gemeen-
tebestuur, alle parochianen, en 
de wensen en belangen van on-
ze Uithoornse gemeenschap. 
De gemeenschap en vele pa-
rochianen die zich herhaalde-
lijk zeer duidelijk hebben uit-
gesproken voor behoud van dit 
gemeentelijke monument en dit 
Godshuis.

JOP Wilnis exit
Waar eens de JOP stond is nu, let-
terlijk en figuurlijk gesproken, een 
open plek ontstaan. Onwillekeurig 
keek ik altijd even naar rechts als 
ik over de brug richting huis reed, 
maar het ziet er nu kaal en verla-
ten uit. Dat de JOP er niet meer 
staat, is wel wennen hoor, maar 
zoals het met veel dingen gaat, 
het went snel. 

Gelukkig zoekt de ‘harde kern’ el-
kaar regelmatig op en heeft nog 
leuk contact, dus met die vriend-
schap zit het helemaal goed! Maar 
de JOP frequentie, elkaar 3 of 4 
keer in de week ontmoeten en 

even bijpraten, dat is er niet meer. 
Nu is het anders, maar nog steeds 
gezellig.
Grappig eigenlijk, ik realiseer me 
nu pas dat ik zo’n 10 of 12 jaar 
HOK (zo heette het vroeger) en 
JOP, weliswaar vanaf de zijlijn, heb 
meegemaakt en dat ook ik een 
bepaalde periode afsluit. De eer-
ste ‘lichting’ ging naar het Spoor, 
ze ontmoetten elkaar in een voor-
malige kolenopslag van de fa. Vis. 
Het toenmalige HOK was heel pri-
mitief en basic, geen stroom of 
water, overal kieren en gaten, dus 
‘s winters was het afzien. Moest 
iemand nodig naar het toilet, dan 

kwamen ze bij mij aankloppen. Als 
het koud was, bracht ik ze war-
me chocolademelk met wat lek-
kers erbij en zomers uiteraard fris-
drank. Na deze primitieve HOK 
periode brak het JOP tijdperk aan, 
een echt comfortabel en luxueus 
onderkomen; nu konden ze zich-
zelf bedruipen.
Nog even terugkijkend, het waren 
leuke jaren, fijn dat ik ze heb mo-
gen meemaken.
Binnenkort zien we elkaar weer en 
praten over ‘sweet memories’. 
Dus tot gauw, tot pils!

Lieve groetjes van Marjo

Dieren ehbO
Tegenwoordig wandel ik vaak naar 
m’n werk; zo kom ik aan mijn li-
chaamsbeweging. Toen ik vrij-
dagmiddag over de spoordijk in 
Uithoorn terugliep, zag ik in een 
volkstuintje ter hoogte van het 
woonwagenkamp een jonge merel 
bungelen, die verstrikt was geraakt 
in een bessennet. Ik weet niet hoe 
lang hij daar al op z’n kop hing. 
Men heeft het wel eens over een 
‘schijtlijster’, maar een merel kan 
er ook wat van. Er lag voldoende 
uitwerpsel onder het vogeltje om 
de snorgroei van een dozijn jonge 
knapen te bevorderen.
Ik aarzelde geen moment en stap-
te over het prikkeldraad. Het me-
reltje was geheel verstrikt met 
vleugeltjes en pootjes en vastge-
draaid. Helaas had ik geen schaar 
of mes bij me, en er was niemand 
in de buurt. Ik brak de tak af waar 
hij aan vast zat (met excuses: vijf 
bessen minder voor eigenaar) en 
liet het uiteinde van het net onder 
invloed van de zwaartekracht te-
rugdraaien. De merel tolde in de 
rondte en de staart kwam vrij. On-

willekeurig moest ik lachen om de 
gedachte dat ‘t beestje nu ook nog 
dronken werd. Hoewel ik zeer met 
het diertje te doen had. 
Heeft u dat wel eens gevoeld, 
zo’n donzig, warm, pikkend, tril-
lend, kloppend, trappelend, pie-
pend wezentje? Je hart gaat open! 
Al zou het me nog een tand, een 
oog en een boete kosten, dit voe-
lende medeschepseltje Gods zou 
ik redden!

Ik zette er dus letterlijk mijn tan-
den in (in het net, ik ben al 25 jaar 
vegetariër), om openingen te cre-
eren, waar vleugels en pootjes 
doorheen gewurmd konden wor-
den. Ik mis toch al een stukje uit 
een voortand… Ik zag nog net 
dat een pootje gebloed had, maar 
toen werd het mistig. Het diertje 
was kennelijk nog tierig genoeg 
om mij in mijn oog te pikken. Met 
gesloten ogen en een betraand 
gezicht beet ik mij nogmaals vast 
in het karwei. Dit ondanks het feit 
dat ik  bij EHBO-vereniging St. Ca-
millus als punt 1 heb geleerd: Let 

op gevaar! (Voor wie? Op de eer-
ste plaats voor jezelf!).

Ik denk dat de operatie een klein 
half uur geduurd heeft. Toen kon 
ik mijn birdie zijn vrijheid herge-
ven. Ik zag dat hij letterlijk een 
poot stijf hield en een vleugel 
deed niet mee. Toch zag hij kans 
om zich in no-time onder het bra-
menstruikgewas te verschan-
sen. Ik kon hem niet meer vinden, 
laat staan vangen. En als dat wel 
was gelukt… ik had van een me-
neer van de dierenambulance ver-
nomen dat men helaas niet meer 
kan uitrukken voor jonge nestver-
laters… Ik strooide de vijf bessen 
uit bij de braamstruiken. 
Mijn nederige excuses aan de ei-
genaar van het bessennet. Het zal 
u verbazen: een volwassen mens 
heeft het net met eigen tanden 
stukgebeten (of zo u wilt: heeft 
de tanden er op stuk gebeten). 
En toch… ik zou het de volgende 
keer weer doen!

Marian Vermaas

Vernielingen aan auto’s op 
de heulweg in Vinkeveen

In de nacht van woensdag 25 ju-
ni op donderdag 26 juni zijn er bij 
verschillende auto’s op de Heul-
weg in Vinkeveen spiegels ver-
nield. Een schoenafdruk achterla-
tend op de spiegelbehuizing. De-
ze vernielzucht heeft ogenschijn-
lijk kleine schade tot gevolg, ech-
ter wel met grote financiële gevol-
gen voor de eigenaren. Ook on-

dergetekende kwam de twijfelach-
tige eer ten deel om eerst langs 
een garage te gaan in plaats van 
naar het werk. Hier werd een nieu-
we elektrisch verstelbare en ver-
warmde spiegelunit geplaatst. Ik 
zal het bedrag maar niet noemen 
en daarbij heb ik de kras in de lak 
op de deur maar laten zitten. De-
ze auto heb ik slechts 2 weken en 

was tot dit moment puntgaaf. Der-
gelijke laffe vernielingen stemmen 
mij zeer somber en ik hoop dat de 
dader zich realiseert wat hij te-
weegbrengt en zich alsnog meldt 
en de verantwoordelijkheid neemt 
voor zijn daad. Daar zou ik waar-
dering voor kunnen opbrengen.

Kees de Kuijer Vinkeveen
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De redactie van de Nieuwe Meerbode rekent het tot haar taak om de lezers van haar 
krant zo objectief mogelijk te informeren. Wij nemen zelf geen standpunt in. Wij vinden 
dat alle mededelingen, nieuwsfeiten en overige onderwerpen die zich in het openbaar 
afspelen en zeker die zaken die tijdens gemeentelijke vergaderingen, bijeenkomsten of 
interviews worden gedaan, in onze krant horen. 
Alle lezers van onze krant, ook die niet bij zo’n bijeenkomst of vergadering of wat dan 
ook aanwezig waren, behoren daarvan kennis te kunnen nemen. Ingezonden brieven 
plaatsen wij omdat de afzender wil dat  haar of zijn mening bekend wordt gemaakt in 
haar of zijn omgeving. Zij of hij blijft verantwoordelijk voor de inhoud. Plaatsing door 
ons betekent niet dat onze redactie een standpunt inneemt.
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REACTIE VAN EEN LEZER

Ja! Ja!
De juni raad

Het was me het avondje wel (26 
juni de avond van de raad). Wel 
eens gekeken en geluisterd tij-
dens een Raadsvergadering? 
Sommige mensen zijn er twee 
keer geweest. “De eerste en de 
laatste keer.” Je moet geduld 
hebben. Het is net zo als kij-
ken naar een schilderij. Pas na 
de derde keer ga je het zien. De 
derde keer zie je wat de schil-
der heeft bedoeld. Zo is het ook 
met de raadsvergadering. De 
eerste keer denk je wat een ge-
leuter. Wat een drukte maken ze 
over zo’n ellig punt. Maar als je 
meerdere keren geweest bent 
dan zie je het spel. Ze spelen 
spelletjes met elkaar en met de 
inwoners.

Ja! Ja! B&W (de burgemees-
ter) speelt met de Raad. B&W 
(ZIJ) probeert op handige wij-
ze de macht over de Raad uit 
te breiden. ZIJ probeert steeds 
haar eigen macht te vergroten 
en de raad buiten spel te zetten. 
De raadsleden proberen dat te-
gen te gaan. Ho! Ho! Dat lijkt 
wel zo, maar ze graven hun ei-
gen graf omdat ze het niet met 
elkaar eens kunnen zijn (dat is 
politiek). Een goed idee van een 
collega nooit steunen. Daarbij 
hebben ze nog te maken met 
een burgemeester met twee 
petten op. ZIJ is voorzitter van 
Burgemeester&Wethouders (de 
uitvoerende macht. De macht 
die de ‘wensen’ van de Raad ge-
acht wordt uit te voeren). (Neem 
dat laatste maar met een korrel-
tje zout) en zij is ook nog voor-
zitter van de Raad. Dat is een 
mooie positie toch. Ja! Ja! Voor-
zitter van B&W is leuker omdat 
je daarbij elke dag aan de touw-
tjes kunt trekken. Dat ze lekker 
dingen kan regelen naar eigen 
inzicht en omdat ze ook nog 
voorzitter van de Raad is kan ze 
lekker de grenzen van de mo-
gelijkheden opzoeken Ja! Ja! 

‘Tot de kruik natuurlijk te bar-
sten gaat’, (is het spreekwoord).
Als je toehoorder bent dan kun 
je dat makkelijker overzien. Het 
gekke is dat de raadsleden zich 
gewoon laten inpakken en dat 
ze onderling zo verdeeld zijn en 
elkaar het licht niet in de ogen 
gunnen en dat ZIJ (het lijkt wel 
een beetje goddelijk met die 
hoofdletters) ze gewoon onder 
tafel kan ellen. Ze laten bij ie-
der voorstel weer een stukje van 
hun eigen zeggenschap verlo-
ren gaan. Praatjes verkoopt ZIJ 
en 23 raadsleden zitten erbij. Ze 
zijn er wel, maar ze zijn er ei-
genlijk niet. Die raadsleden in 
de verschillende fracties (afge-
vaardigden van de partijen in de 
Raad), die wegen niet het be-
lang van het onderwerp, maar 
zitten te kissebissen tegen el-
kaar en Zij maar lachen. Het valt 
nog mee dat ze het er allemaal 
mee eens waren dat de vrijwilli-
gers van de brandweer nadruk-
kelijk bij de regionale samen-
voeging betrokken moeten wor-
den. Daar waren ze het allemaal 
mee eens.
Ja! Ja! Er waren zelfs wat brand-
weerlieden onder de handvol 
bezoekers van de Raadsverga-
dering. Ja! Ja! Een handvol. Het 
is gewoon beschamend. Dat is 
nu de betrokkenheid van de be-
volking. Ik vraag mij af hoeveel 
mensen die gemeentelijke pagi-
na’s lezen? Dat vraag ik mij af. 
Ja! Ja! Dat vraag ik mij af. Het 
kan het gemeentebestuur ge-
loof ik niet schelen. De raads-
leden niet. De ambtenaren niet. 
Het kan ze allemaal geen don-
der schelen. Dan kunnen ze des 
te meer doen wat ze zelf goed 
uitkomt. Neem nou de APV. Ie-
dereen zegt Algemene ‘Politie’ 
Verordening. (het is plaatselij-
ke Verordening). Je begrijpt na-
tuurlijk wel dat Zij en de politie 
daar gebruik van kunnen ma-
ken. De burgemeester wil het zo 

regelen in de APV dat als ik met 
een blikje bier over straat loop 
de politie mij op kan pakken. Ja, 
zelfs in de cel kan plaatsen als 
ik een beetje adrem ben. Ja! Ja! 
Onze ouders hebben hard voor 
de vrijheid gevochten tegen 
de Duitsers, maar ZIJ wil het 
ons stukje bij beetje afpakken. 
Yousouf Rasnabe voelde dat uit-
stekend aan en diende een mo-
tie in tot wijziging van het voor-
stel. Het werd zoals gewoonlijk 
opzij geschoven. (Kleine partij). 
Dan is ZIJ ineens weer B&W- er. 
Maar hij sloeg de spijker wel op 
de kop. Dan die kwestie met 
betrekking tot de vestiging van 
een Discocentrum. Ja! Ja! Foute 
boel. Hartstikke foute boel. Wet-
houder Van Breukelen heeft de 
boel bedonderd met het con-
tract met Allround. Hij probeer-
de met rooie koontjes en oortjes 
onder de aantijgingen uit te ko-
men door de schuld op Baat te 
schuiven. Dat is een spelletje. 
Ja! Ja! Een spelletje (zeg maar 
spel). Het zou eigenlijk zijn kop 
moeten kosten. Cees Houmes 
van D66 legde bloot dat de he-
le zaak stonk. Het gekke is dat 
Wim Klaassen van de Combi-
natie ineens tegen ging piepen. 
Die snapt helemaal niet wat er 
gaande is. Door persoonlijke 
antipathie laat hij zo’n belangrij-
ke zaak kennelijk schieten. Dat 
komt omdat hij ze niet op een 
rijtje heeft en Cees wel.
Ja! Ja! Zo ellig zijn de raadsle-
den van De Ronde Venen. Ove-
rigens en hoewel Cees gelijk 
heeft, vraag je je wel af hoe on-
afhankelijk zo’n Raadslid nou 
eigenlijk is. Van Breukelen zou 
eigenlijk af moeten treden, maar 
dan komt in onze gemeente het 
dreigement weer naar boven 
dat alle Wethouders opstappen. 
Je weet wel “Wij zijn één voor 
allen en allen zijn wij één”. Ja! 
Ja! Wie van de inwoners van De 
Ronde Venen zou het nou erg 
vinden als ze opstapten? Wie? 
Ik! Waar moet ik dan over schrij-
ven. Jammer dat ik het vervolg 
van maandag 29 juni moet mis-
sen. Ja! Ja! Let op hoor, de bur-
gemeester is in die situatie weer 
voorzitter van B&W en niet van 
de Raad. Het wordt een hete 
week.

John B. Grootegoed

De stadsregio Amsterdam 
- hoe democratisch 

kunnen we het maken?
Enkele overwegingen vanuit het 
CDA Uithoorn/De Kwakel om de 
discussie hierover te voeren.

Constaterende dat
Het werk dat voortvloeit uit de 
stadsregio voor raadsleden ‘plus’ 
werk is, geen i.p.v.
De werkplek is letterlijk verder 
weg gelegen.
Er staat geen tijd, geld of andere 
ondersteuning tegenover
Je wordt gekozen als lokaal be-
stuur, ongemerkt word je een re-
gionaal bestuurder met alle taken 
van de stadsregio.
Op nog verderweg gelegen pro-
cessen, bijv. de Noordvleugel, is er 
nog minder invloed.

Ten eerste
Het probleem is niet zozeer de de-
mocratische legitimatie op zich-
zelf. Het stuk legt inderdaad pri-
ma uit hoe de legitimatie proces-
matig in elkaar zit. Het probleem 
zit ‘m meer in de schaalgrootte om 
deel te nemen aan de democrati-
sche processen. 
De stadsregio is geen vierde be-
stuurslaag, maar is wel zo inge-
richt. Dat betekent dat je als raads-
lid ongeveer provinciale afstanden 
moet afleggen om je werk goed te 
kunnen doen, dat is er in geslo-
pen. Gemeenteraadsleden heb-
ben de sleutel in handen, ja, maar   
Mijn collega’s in Amsterdam kun-
nen het regiowerk uitvoeren op 
dezelfde plek als hun dagelijks 
raadswerk, krijgen voor dat dage-
lijks raadswerk al een vergoeding 
die 3x zo hoog ligt als in Uithoorn, 
en hebben bovendien fractiebud-
getten tot hun beschikking van 
meer dan 100.000 euro. De taken 
en verantwoordelijkheden zijn de 
afgelopen jaren gegroeid, de in-
vloed, status e.d. is van groter be-
lang geworden, maar het taken-
pakket van raadsleden is daar nog 
niet op aangepast. Ik vind dit ove-
rigens ook een punt voor de lan-
delijke politiek bij de evaluatie.

Ik vind het wat te gemakkelijk om 
dan maar te zeggen dat de raads-
leden hun verantwoordelijkheid 
onvoldoende nemen, want er is 
toch voldoende informatie te ha-
len en voldoende gelegenheid om 
het politieke proces te volgen en 
er in deel te nemen. Het is onge-
lijk verdeeld, daarom vind ik dat 
de politieke locaties van de stads-
regio daarmee rekening dienen te 
houden: het zou een rondreizend 
circus moeten zijn.

Ten tweede
De stadsregio zegt een samen-
werkingsverband te zijn van 17 
gemeenten, waarin iedereen een 
even zware stem heeft – zie de de-
mocratische legitimatie. Ik begrijp 
dan niet dat de voorzitter van dit 
gezelschap altijd de burgemeester 
van Amsterdam is. Gelijk de Eu-
ropese Unie zou dit moeten rou-
leren tussen alle gemeenten, zo-
dat andere gemeenten ook eens 
de kar kunnen trekken en bepaal-
de problemen vlot moeten kun-
nen trekken. Als je kijkt naar het 
regionale overleg van de stadsre-
gio – het noordvleugeloverleg, dan 
is natuurlijk ook uit te leggen dat 
dit getrapt democratisch gelegiti-
meerd is. Ook dit overleg bestaat 
uit een DB (bestuurlijke kern-
groep noordvleugel) en een AB 
(de gemeenten). Hoe kan het dat 
het DB bestaat uit afgevaardigden 
van grote gemeenten: Velsen en 
Amstelveen zijn onlangs toegetre-
den. Het is prachtig dat daar spij-
kers met koppen worden gesla-
gen om de problemen in de regio 
op niveau aan te pakken, er wor-
den vergaande besluiten geno-
men die verspreid worden in glos-
sy folders met champagnedrin-
kende bestuurders. Maar onder-
tussen is de boodschap dat de vi-
sie gebruikt moet worden als ba-
sis van de structuurvisie van alle 
gemeenten en de provincie. Ik ben 
opgehouden met het volgen van 
de democratische weg in dit dos-

sier, ik kom er niet uit en word er 
niet gelukkig van.
Mijn grootste ergernis is dat de 
kleinere gemeenten niet of nau-
welijks (zichtbaar) betrokken zijn 
bij deze vergaande besluitvor-
ming, maar wel worden geacht 
volop mee te doen. Elk kritisch ge-
luid wordt in de kiem gesmoord of 
overruled. Er wordt niet met Uit-
hoorn gesproken, maar over (het 
gebied) van Uithoorn. Dit doet 
geen recht aan ons bestaan en dat 
doet mij zeer.

Ten derde
De organisatie vanuit de gemeen-
ten. Onze burgemeester zit als 
portefeuillehouder in het over-
leg voor Algemene Zaken. Vanuit 
Uithoorn zijn afgevaardigd: Moni-
que Oudshoorn en Joop Hoogka-
mer. Ik heb geen klagen over ie-
mands functioneren, integendeel: 
ik vind dat ze Uithoorn op een uit-
stekende wijze vertegenwoordi-
gen. Maar vind het wel lastig om 
uit te zoeken wie ik waarvoor wan-
neer moet aanspreken? Wie is ei-
genlijk verantwoordelijk in het col-
lege om de uitkomsten van onze 
discussie over te brengen?
Kortom: de regioraad is een ge-
kunstelde oplossing om tot een 
cosmetische democratische legiti-
matie te komen. En oké, het wordt 
best goed ingevuld met de infor-
matievoorziening en de mogelijk-
heden tot meepraten, maar het is 
en blijft gekunsteld. Ik vraag me 
af wat de stem van de regioraad 
waard is.

Oplossingen
Roulerende voorzitterschap
Rondtrekkend vergadercircus 
Kunnen we de regioraad, niet het 
samenwerkingsverband, ophef-
fen?

Trudy Veninga
Fractievoorzitter CDA
Uithoorn/De Kwakel

Tel. 06 48114860

Negatieve reactie parochiebestuur 
reddingsplan Schanskerk

De reactie van het parochie-
bestuur op het voorstel van de 
gemeente is typerend voor de 
houding van het huidige paro-
chiebestuur. Ieder die kritische 
vragen stelt over de sluiting van 
de kerk aan de Schans of komt 
met creatieve voorstellen om 
de kerk te heropenen of op te 
knappen, krijgt van het bestuur 
een reprimande of vermanende 
brief. Eerder hielpen leden van 
dit dagelijks bestuur een advies 
van een onafhankelijke com-
missie van Bisdom en Dekenaat 
om zeep, omdat het zich posi-
tief uit liet over de mogelijkhe-
den van de locatie en kerk aan 
de Schans. Nu de gemeente 
Uithoorn door een onafhanke-
lijk bureau een onderzoek heeft 
laten doen naar de veiligheid 
van de kerk is het weer homme-
les omdat de kerk helemaal niet 
gevaarlijk wordt geacht. Oei, dat 
is een vervelende uitkomst, het 
rapport deugt niet!!
Nu mensen, laat u niets wijsma-
ken. De uitkomst van het rap-
port liegt er niet om, de kerk 
heeft op korte termijn een res-
tauratie nodig maar gaat niet 
zichtbaar achteruit. We weten 
allemaal dat verzekeringsmaat-
schappijen niet graag uitbeta-
len, zeker niet als er een bestuur 
is dat met de verzekering mee 
wil denken. Wij weten ook dat 
de gefuseerde parochie bij het 
aannemen van dit voorstel van 
de gemeente over voldoende 
middelen beschikt om nog ja-
renlang de jaarlijkse kosten van 
de kerk te kunnen betalen. Ze-
ker als ook bedrijven en particu-
lieren een duit in het restaura-
tiezakje doen, maar dat mag van 
het parochiebestuur vooral niet. 
Ondertussen spaart het be-
stuur zoveel mogelijk geld. Af-
gezien van de pastores hebben 
vrijwel alle personeelsleden van 
de kerk uit onvrede ontslag ge-

nomen (spaart lekker geld uit), 
en waar mogelijk wordt gepro-
beerd in hoog tempo het reste-
rende onroerend goed van de 
Schans te verkopen om dit te 
gelde te kunnen maken. Niet 
voor de restauratie van de kerk 
natuurlijk, dat is toch niet in de 
geest van de parochianen die 
het geld hebben geschonken?
Wij hopen van harte dat het Bis-
dom dit arrogante bestuur laat 

vervangen door een construc-
tief bestuur dat op een nette 
wijze omgaat met het gemeen-
tebestuur, alle parochianen, en 
de wensen en belangen van on-
ze Uithoornse gemeenschap. 
De gemeenschap en vele pa-
rochianen die zich herhaalde-
lijk zeer duidelijk hebben uit-
gesproken voor behoud van dit 
gemeentelijke monument en dit 
Godshuis.

JOP Wilnis exit
Waar eens de JOP stond is nu, let-
terlijk en figuurlijk gesproken, een 
open plek ontstaan. Onwillekeurig 
keek ik altijd even naar rechts als 
ik over de brug richting huis reed, 
maar het ziet er nu kaal en verla-
ten uit. Dat de JOP er niet meer 
staat, is wel wennen hoor, maar 
zoals het met veel dingen gaat, 
het went snel. 

Gelukkig zoekt de ‘harde kern’ el-
kaar regelmatig op en heeft nog 
leuk contact, dus met die vriend-
schap zit het helemaal goed! Maar 
de JOP frequentie, elkaar 3 of 4 
keer in de week ontmoeten en 

even bijpraten, dat is er niet meer. 
Nu is het anders, maar nog steeds 
gezellig.
Grappig eigenlijk, ik realiseer me 
nu pas dat ik zo’n 10 of 12 jaar 
HOK (zo heette het vroeger) en 
JOP, weliswaar vanaf de zijlijn, heb 
meegemaakt en dat ook ik een 
bepaalde periode afsluit. De eer-
ste ‘lichting’ ging naar het Spoor, 
ze ontmoetten elkaar in een voor-
malige kolenopslag van de fa. Vis. 
Het toenmalige HOK was heel pri-
mitief en basic, geen stroom of 
water, overal kieren en gaten, dus 
‘s winters was het afzien. Moest 
iemand nodig naar het toilet, dan 

kwamen ze bij mij aankloppen. Als 
het koud was, bracht ik ze war-
me chocolademelk met wat lek-
kers erbij en zomers uiteraard fris-
drank. Na deze primitieve HOK 
periode brak het JOP tijdperk aan, 
een echt comfortabel en luxueus 
onderkomen; nu konden ze zich-
zelf bedruipen.
Nog even terugkijkend, het waren 
leuke jaren, fijn dat ik ze heb mo-
gen meemaken.
Binnenkort zien we elkaar weer en 
praten over ‘sweet memories’. 
Dus tot gauw, tot pils!

Lieve groetjes van Marjo

Dieren ehbO
Tegenwoordig wandel ik vaak naar 
m’n werk; zo kom ik aan mijn li-
chaamsbeweging. Toen ik vrij-
dagmiddag over de spoordijk in 
Uithoorn terugliep, zag ik in een 
volkstuintje ter hoogte van het 
woonwagenkamp een jonge merel 
bungelen, die verstrikt was geraakt 
in een bessennet. Ik weet niet hoe 
lang hij daar al op z’n kop hing. 
Men heeft het wel eens over een 
‘schijtlijster’, maar een merel kan 
er ook wat van. Er lag voldoende 
uitwerpsel onder het vogeltje om 
de snorgroei van een dozijn jonge 
knapen te bevorderen.
Ik aarzelde geen moment en stap-
te over het prikkeldraad. Het me-
reltje was geheel verstrikt met 
vleugeltjes en pootjes en vastge-
draaid. Helaas had ik geen schaar 
of mes bij me, en er was niemand 
in de buurt. Ik brak de tak af waar 
hij aan vast zat (met excuses: vijf 
bessen minder voor eigenaar) en 
liet het uiteinde van het net onder 
invloed van de zwaartekracht te-
rugdraaien. De merel tolde in de 
rondte en de staart kwam vrij. On-

willekeurig moest ik lachen om de 
gedachte dat ‘t beestje nu ook nog 
dronken werd. Hoewel ik zeer met 
het diertje te doen had. 
Heeft u dat wel eens gevoeld, 
zo’n donzig, warm, pikkend, tril-
lend, kloppend, trappelend, pie-
pend wezentje? Je hart gaat open! 
Al zou het me nog een tand, een 
oog en een boete kosten, dit voe-
lende medeschepseltje Gods zou 
ik redden!

Ik zette er dus letterlijk mijn tan-
den in (in het net, ik ben al 25 jaar 
vegetariër), om openingen te cre-
eren, waar vleugels en pootjes 
doorheen gewurmd konden wor-
den. Ik mis toch al een stukje uit 
een voortand… Ik zag nog net 
dat een pootje gebloed had, maar 
toen werd het mistig. Het diertje 
was kennelijk nog tierig genoeg 
om mij in mijn oog te pikken. Met 
gesloten ogen en een betraand 
gezicht beet ik mij nogmaals vast 
in het karwei. Dit ondanks het feit 
dat ik  bij EHBO-vereniging St. Ca-
millus als punt 1 heb geleerd: Let 

op gevaar! (Voor wie? Op de eer-
ste plaats voor jezelf!).

Ik denk dat de operatie een klein 
half uur geduurd heeft. Toen kon 
ik mijn birdie zijn vrijheid herge-
ven. Ik zag dat hij letterlijk een 
poot stijf hield en een vleugel 
deed niet mee. Toch zag hij kans 
om zich in no-time onder het bra-
menstruikgewas te verschan-
sen. Ik kon hem niet meer vinden, 
laat staan vangen. En als dat wel 
was gelukt… ik had van een me-
neer van de dierenambulance ver-
nomen dat men helaas niet meer 
kan uitrukken voor jonge nestver-
laters… Ik strooide de vijf bessen 
uit bij de braamstruiken. 
Mijn nederige excuses aan de ei-
genaar van het bessennet. Het zal 
u verbazen: een volwassen mens 
heeft het net met eigen tanden 
stukgebeten (of zo u wilt: heeft 
de tanden er op stuk gebeten). 
En toch… ik zou het de volgende 
keer weer doen!

Marian Vermaas

Vernielingen aan auto’s op 
de heulweg in Vinkeveen

In de nacht van woensdag 25 ju-
ni op donderdag 26 juni zijn er bij 
verschillende auto’s op de Heul-
weg in Vinkeveen spiegels ver-
nield. Een schoenafdruk achterla-
tend op de spiegelbehuizing. De-
ze vernielzucht heeft ogenschijn-
lijk kleine schade tot gevolg, ech-
ter wel met grote financiële gevol-
gen voor de eigenaren. Ook on-

dergetekende kwam de twijfelach-
tige eer ten deel om eerst langs 
een garage te gaan in plaats van 
naar het werk. Hier werd een nieu-
we elektrisch verstelbare en ver-
warmde spiegelunit geplaatst. Ik 
zal het bedrag maar niet noemen 
en daarbij heb ik de kras in de lak 
op de deur maar laten zitten. De-
ze auto heb ik slechts 2 weken en 

was tot dit moment puntgaaf. Der-
gelijke laffe vernielingen stemmen 
mij zeer somber en ik hoop dat de 
dader zich realiseert wat hij te-
weegbrengt en zich alsnog meldt 
en de verantwoordelijkheid neemt 
voor zijn daad. Daar zou ik waar-
dering voor kunnen opbrengen.

Kees de Kuijer Vinkeveen


